
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 20/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 567 / 96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση εξόφλησης οφειλής των Ελένης 
και Σταύρου Θεοδωρίδη προς το Δήμο με 
δόσεις». 

 
 
 Σήμερα 29 Οκτωβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-10-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 
 
         Παρόντες                                        Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης    
5. Α. Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης   
8. Κ. Πουλασουχίδης  Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   
11. Α. Καραντουμάνης 
12. Λ. Τάκης 
13. Ε. Παναγιωτίδης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Ε. Σοφιανίδης 
16 Χ. Παπαγεωργίου 
17 Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
18 Β. Τσίλης 
19. Γ. Χιονίδης 
20. Δ. Ζαμάνης   
21. Μ. Αδαλόγλου 
22. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 556/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Τσίλης.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. 
Κόλβατζης και Π. Αγαθαγγελίδης. Κατά 
τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 582/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης.  



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 29-7-96 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ.Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Με την υπ’ 
αρ. 162/94 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, εγκρίθηκε η παραχώρηση 
κοινόχρηστης δημοτικής έκτασης εμβαδού 1554,50 τ.μ. που αποτελεί τμήμα του 
υπ΄αρ. 1085 αγρ/χίου του Αγρ/τος Βεροίας Ο.Δ 1931, στους κ. κ. Θεοδωρίδη Σταύρο 
και Θεοδωρίδου Ελένη. 
 Το τίμημα καθορίστηκε από την επιτροπή του άρθρου 231 του Π.Δ 323/89, 
σύμφωνα με την παραπάνω απόφαση, σε 2.500 δρχ./τ.μ. και συνολικά σε 3.886.250 
δρχ. και θα πρέπει να πληρωθεί εφάπαξ μέσα σ΄ένα μήνα από την επίδοση του 
σχετικού εγγράφου στον ενδιαφερόμενο. 
 Με την υπ’ αρ. 9534/27-5-96 αίτησή τους οι κ. κ. Θεοδωρίδης Σταύρος και 
Ελένη ζητάνε να εξοφλήσουν την οφειλή τους εκ δρχ. 3.886.250 σε εξαμηνιαίες 
δόσεις, 600.000 δρχ. εκάστη. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 214 παρ. 2 και 3 του Π.Δ 323/1989 
εκείνοι που διεξάγουν την ταμιακή υπηρεσία, μπορούν να παρέχουν στους οφειλέτες 
των Δήμων και Κοινοτήτων τις διευκολύνσεις που επιτρέπονται για τους οφειλέτες 
του δημοσίου, με εξαίρεση τους οφειλέτες βάσει συμβάσεων. 
 Η εξόφληση των χρεών προς Δήμους και Κοινότητες μπορεί, για εξαιρετικούς 
λόγους, να ορίζεται σε δόσεις ή προθεσμίες. Σύμφωνα με απόφαση του Δημοτικού ή 
Κοινοτικού συμβουλίου που ελέγχεται από άποψη νομιμότητας από το Νομάρχη, ο 
χρόνος για την καταβολή μπορεί να υπερβαίνει το χρόνο τον επιτρεπόμενο κατά την 
προηγούμενη παράγραφο. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου την από 23-10-96 εισήγηση της 
επιτροπής οικονομικών, με την οποία αυτή εισηγείται την εξόφληση της πιο πάνω 
οφειλής σε 5 εξαμηνιαίες δόσεις. 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πουλασουχίδης: Συμφώνησε η κα Θεοδωρίδου για 5 δόσεις στην επιτροπή, ενώ 
σήμερα μου είπε ότι δεν συμφωνεί. 
Θεοδωρίδου: Αδυνατώ να πληρώσω σε 5 δόσεις την οφειλή μου. Ζητάω 6 δόσεις. 
Ζαμάνης: Μία δόση εξαμηνιαία είναι έως τις 600 χιλ. Αφού η οφειλή είναι 3.800.000 
δρχ. διά του 6 είναι 650.000 δρχ. Δεν νομίζω ότι είναι σοβαρό το ποσό.  
Πουλασουχίδης: Η οφειλή της προέρχεται από παραχώρηση κατεχόμενης δημοτικής 
έκτασης. Στην παραχώρηση η απόφαση της επιτροπής είναι για 700 χιλ. η δόση. 
Χιονίδης: Προηγουμένως ενώ προέβλεπε ο νόμος ποινική ρήτρα στην εκμίσθωση 
κατ/τος, εμείς τη χαρίσαμε. Για μία δόση κάνουμε έτσι; Ο Δήμαρχος ας εξαντλήσει 
και εδώ την επιείκιά του. 
Πρόεδρος: Πρέπει να υπάρχουν κανόνες λειτουργίας.  Οταν μιλάμε για ρυμοτομία, 
όπου μπαίνουμε καταναγκαστικά και υποχρεώνουμε κάποιον δημότη να πληρώσει 
κάποιο ποσό, είμαστε εκεί περισσότερο ελαστικοί. Οταν παραχωρούμε δημοτική 
περιουσία θα πρέπει το τίμημα να είναι αυξημένο. Υπό αυτή την έννοια η επιτροπή 
ξεχωρίζει αυτές τις περιπτώσεις. Πρέπει να μιλάμε κατά κατηγορία για να είμαστε 
δίκαιοι σε κάθε περίπτωση. 
Παναγιωτίδης: Το Δ.Σ έχει και κοινωνικές ευαισθησίες. Οταν εμείς διαπιστώσουμε 
ότι ένας δημότης αδυνατεί να πληρώσει την οφειλή του, έχουμε κάθε δικαίωμα να 
μπορέσουμε να κάνουμε περισσότερες δόσεις. Δεν μπορεί αυτό να επιβληθεί με 
συγκεκριμένο νόμο. 
Πρόεδρος: Λυπάμαι που το λέτε εσείς και να σας θυμίσω ότι παίρνει δημοτική 
περιουσία. 



Κουρουζίδης: Δεν είναι ομόφωνη η απόφαση της επιτροπής. Θέλω να διευκρινίσω 
ότι παλαιότερα η επιτροπή είχε μία κοινή στάση και οι δόσεις να είναι γύρω στις 
600-700 χιλ. για όλους. Υπήρχαν κάποιες διαφοροποιήσεις ανάλογα με την 
οικονομική κατάσταση των συμπολιτών μας. Στη συγκεκριμένη περίπτωση 
διεφώνησα στην επιτροπή και ζήτησα να είναι στις 6 δόσεις σύμφωνα με τη λογική 
που υπήρχε. Δεν μπορώ να δεχθώ ότι υπάρχει απόφαση από την επιτροπή για θέματα 
ρυμοτομίας ή παραχωρήσης. 
Πουλασουχίδης:  Ο κ. Κουρουζίδης έχει δίκιο. Η επιτροπή εισηγήθηκε και δόσεις 
των 200 χιλ. αφού το ήλεγξε η επιτροπή αυτό με προσκόμιση της φορολ. δήλωσης ή 
απόκομμα συντάξεως κ.λ.π. Στην προκειμένη περίπτωση το δέχθηκε η κα 
Θεοδωρίδου και έτσι το εισηγηθήκαμε. Αν εκείνη τη στιγμή είχε τεθεί το θέμα θα 
ζητούσαμε περισσότερες διευκρινίσεις και ενδεχομένως να καταλήγαμε σε άλλη 
απόφαση. Αφού δεν συμφωνεί, δεν θα δείξω κοινωνική αναλγησία, θα το δεχθώ 
αλλά θα πρέπει να καταλάβετε και την επιτροπή. Η επιτροπή διακατέχεται από την 
ίδια αγωνία που διακατέχεται το Δ.Σ. 
Δήμαρχος: Ο αντιδήμαρχος κ.Πουλασουχίδης έχει απόλυτα δίκιο. Τις επιτροπές τις 
κάναμε για να μην ξοδεύονται εδώ μέσα εργατώρες. Γι αυτό καλούνε τους πολίτες 
εκεί, γι’ αυτό τα συζητάνε και γι’ αυτό έρχονται τα θέματα ώριμα. Θα συναινέσω για 
πρώτη φορά στην τροπ/ση απόφασης από επιτροπή. 
Πρόεδρος: Ελπίζω η κατάληξη αυτού του θέματος ν’ αποτελεί ένα είδος 
«εκπαίδευσης» για τα μέλη του Δ.Σ σ’ ανάλογες περιπτώσεις. 
 Συμφωνεί το σώμα για 6 δόσεις; 
Σύμβουλοι: Ναι.   
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 29-7-96 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ.Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2. Την από 23-10-96 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών. 
3. Την πρόταση των κ. κ. Κουρουζίδη, Πουλασουχίδη, Παναγιωτίδη, Χιονίδη και 
Ζαμάνη. 
4. Τις διατάξεις του άρθρου 231 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Εγκρίνει την εξόφληση οφειλής ποσού 3.886.250 δρχ. των Ελένης και 
Σταύρου Θεοδωρίδη προς το Δήμο Βέροιας σε 6 εξαμηνιαίες δόσεις.  
 Η πρώτη  δόση θα καταβληθεί σε 10 μέρες από την ειδοποίηση των 
αιτούντων από το Δήμο. 
 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 567 / 1996 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
                                  
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Α. Δελαβερίδης          Χ. Παπαγεωργίου 
Θ. Τέτος                      Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα         
Ε. Λελεκάκης             Β. Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης     Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου      Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές              Μ. Αδαλόγλου 
Α. Καραντουμάνης     Π. Αγαθαγγελίδης 
Λ. Τάκης 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια 14 - 11 - 1996 

  Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

         ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

  
 


